
ПРОТОКОЛ № 6

засідання  постійної  комісії  ради  з  питань  оренди  та  приватизації, 

комунального  майна,  промисловості,  торгівлі,  громадського  харчування, 

побутового обслуговування, малого та середнього бізнесу.

від 12 січня 2016 р.

ПРИСУТНІ:

Голова постійної комісії   Ю.Кушлик

Секретар комісії   Р.Грицай

Члени комісії:, Ю.Милян, С.Настьошин, І. Лазарів.

Запрошені: заступник голови з гуманітарних питань О.Дукас.

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1. Про створення туристично-інформаційного центру.
2. Про  оренду  та  встановлення  розміру  плати  за  оренду 

нежитлових приміщень комунальної  власності  Дрогобицької 
міської ради.

1. Слухали: Про створення КП «ТІЦ  м. Дрогобича».

Доповідач: заступник голови з гуманітарних питань О.Дукас.

Вирішили:  погодити  створення  КП  «ТІЦ   м.  Дрогобича»  з 
рекомендацією перегляду витратної частини на заробітні плати.
Голосували:  ”за” – 5.

2.  Слухали:   Про оренду  та  встановлення  розміру  плати  за  оренду 
нежитлових приміщень комунальної власності Дрогобицької міської ради.

Доповідач: голова постійної комісії  Ю.Кушлик
Вирішили:  по  кожному  об’єкту  –  зверненні  щодо  оренди  та 

приватизації  комунальної  власності  винести  індивідуальне  рішення. 
Розглянувши усі заяви, комісія  вирішила:

1. Погодити
2. Погодити
3. Погодити згідно методики



4. Погодити
5. Перенести на розгляд виїзної комісії
6. Погодити з вартістю 1грн/м2
7. Погодити до 31.03.2016
8. Погодити з вартістю 10грн/м2
9. Погодити згідно методики
10.Перенести на до вивчення
11.Перенести на довивчення
12.Перенести на розгляд виїзної комісії
13.Відмовити
14.Відмовити
15.Відмовити
16.Відмовити
17.Погодити
18.Погодити згідно методики
19.Перенести на розгляд виїзної комісії
20.Погодити
21.Погодити
22.Перенести на довивчення

 (Додаток 1 до протоколу №6 від 12 січня 2016 р.)

Голосували:  ”за” – 5.

Голова комісії Ю.Кушлик

Секретар комісії Р.Грицай
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